



Gazprom Neft Badra B.V.
غازبروم نفث بدرا بي.في. / إعلان مناقصة
أعلان مناقصة

تعن شركة غازبروم نفث بدرا بي.في، المقاول المنفذ لعقد تطوير وإنتاج حقل بدرة

يمكن المشاركة في هذه المناقصة للكليات القانونية والشركات العراقية والأجنبية التي لديها القدرة والخبرة في توفير تنفيذ المشاريع المماثلة، والتي يسمح لها وفقاً للقوانين جمهورية العراق و / أو بلد تسجيلها أداء الخدمات في جمهورية العراق.

المناقصة رقم 1183 تجهيز معدات ومواد الاتصالات وتكنولوجيا المعلومات

يجب على كافة الشركات الراغبة في المشاركة بالمناقصة أن تتوفر لديها الشروط التالية:

- توفير شهادة نافذة صادرة من شركة CISCO (جنبا إلى جنب مع EOI) لتوريد المعدات إلى العراق
- توفير شهادة نافذة صادرة من شركة HP (جنبا إلى جنب مع EOI) لتوريد المعدات إلى العراق؛
- توفير شهادة نافذة صادرة من شركة Motorola (جنبا إلى جنب مع EOI) لتوريد المعدات إلى العراق
- يجب على مقدم العطاء ان يمتلك القدرة والخبرة السابقة في توريد هذه المواد أو مواد مشابهة إلى العراق.

سيقوم المشتغل شركة "غازبروم نفث بدرة بي.في" بتقدير العروض استناداً إلى المعايير التالية:

- العرض التجاري؛
- جدول زمني للتوريد؛
- شروط الدفع؛
- القبول التام بشروط واحكام العقد من قبل مقدم العطاء
- قدرة المورد على توريد المواد واستيرادها إلى العراق؛
- مكان التوريد (حقل بدرة، محافظة واسط، العراق)؛

يجب أن تتوافق العطاءات مع متطلبات مستندات المناقصة. فإن المقاول له الحق في قبول أو رفض أي عطاء، إلغاء عملية العطاءات ورفض جميع العطاءات، في أي وقت قبل منح العقد دون تحمل أية مسؤولية تجاه أي شركة أو شركات مقبلة أو أية مسؤولية في الإبلاغ مقدمي العطاءات عن اسباب ذلك.

تحصل الشركات الراغبة في المشاركة بالمناقصة المذكورة أعلاه على كافة مستندات المناقصة بعد تقديم طلب خطي مع معلومات كافية لتأكيد المعايير المبينة أعلاه، موقع من قبل الشخص المفوض ويحتوي على اسم الشركة الكامل، وعنوان البريد الإلكتروني، الهاتف، الفاكس، الاسم الكامل لشخص الاتصال وعنوان بريده الإلكتروني. وترسل هذه الطلبات إلى شركة غازبروم نفث بدرة بي.في - قسم العقود والمشتريات عن طريق البريد الإلكتروني Tenders-Materials@gazpromneft-badra.com

سترسل وتلقى المناقصة عن طريق البريد الإلكتروني من دون أية مسؤولية عن الفقدان أو التأخير بعد تقديم طلب خطي حصراً كما ذكر أعلاه.

الموعد النهائي لتقديم العطاءات هو 29 نيسان 2019، الساعة 4 بعد الظهر (بالتوقيت العالمي / توقيت غرينيتش + 3:00)

شركة غازبروم نفث بدرة بي.في | قسم العقود والمشتريات



Gazprom Neft Badra B.V. / غازبروم نفث بدرا بي.في
Tender announcement

Gazprom Neft Badra B.V., the Operator of the Contract for Development and Production Service Contract for the Badra Contract Area, announces

Legal entities, domestic Iraqi and foreign companies having experience in implementation of similar projects and which are allowed, by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of registration, to perform works in the Republic of Iraq may participate in the Tender.

Tender #1183 - PROCUREMENT OF IT AND TELECOM EQUIPMENT AND MATERIALS:

In order to be eligible to quote complete Scope of Supply in Tender, the Bidders shall meet also the following minimal qualification criteria:

- Bidder to submit proof of validation by CISCO (along with EOI) to supply equipment to Iraq;
- Bidder to submit proof of validation by HP (along with EOI) to supply equipment to Iraq;
- Bidder to submit proof of validation by Motorola (along with EOI) to supply equipment to Iraq;
- Bidder have an ability and past experience in delivery of such or similar materials into Iraq;

The Operator will estimate the bids based on the following criteria:

- Commercial proposal;
- Goods Supply Schedule;
- Payment Terms;
- Bidder fully acceptance of the terms and conditions of the contract;
- Supplier's ability in materials delivery and importation to Iraq;
- Place of delivery (Badra Oil Field at Wasit province, Republic of Iraq);

Bids should conform to the requirements of the Tender documentation. The Operator reserves the right to accept or reject any bid, and to annul the bidding process and reject all bids, at any time prior to award of contract, without thereby incurring any liability to the affected bidder or bidders or any obligations to inform the affected bidder or bidders of the ground for the Operator's action.

Bidders interested in participating in above mentioned tender may obtain full set of Tender Documentation after submission of a written application together with sufficient information confirming that the company meets the minimum criteria set out above (submitted on the letterhead signed by an authorized person) and containing full name of company, mail address, phone, fax, e-mail address, full name of contact person and his e-mail address. Such applications shall be sent to Gazprom Neft Badra B.V. Contract and Procurement Department by email to Tenders-Materials@gazpromneft-badra.com.

The Tender Documentation shall be sent by e-mail without any responsibility for loss or late arrival only after submission of a written application as noted above.

Deadline for bids submissions for above-mentioned Tender is April 29th, 2019, 4PM (UTC/GMT+3:00).
Gazprom Neft Badra B.V. Contract and Procurement Department